
Pagina 1 van 5 

Jaarverslag van het jaar 2022 
 
Nederlandse Christelijke blinden en  
slechtzienden belangenvereniging 
 
Inleiding 
 

1. Het bestuur 
 
Op 31 december 2022 bestond het bestuur uit de volgende personen: 

• Mevr. J.A. den Dunnen, voorzitter 
• Mevr. K. Huisman, secretaresse 
• Dhr. A.A. van Laren, penningmeester 
• Mevr. C.M.G. Helderman, alg. adjunct 
• Mevr. P.M. Vianen, notulist 
• Mevr. H.P. Prins-Van Rooijen, bestuurslid 
• Dhr. C.F. de With, bestuurslid 

 
De heer de With is in 2022 lid van het bestuur geworden. 
  
Het bestuur vergaderde 5 maal in 2022, waarvan enkele in Zwolle en 
enkele ook digitaal plaats vonden. Bij deze vergaderingen was ook 
aanwezig als adviseur de heer B. Jonker van LPB media. 
 

2. Algemene ledenvergadering                                              
 
Er zijn twee ALV vergaderingen gehouden, beide in Ermelo. Naast de 
vaste bespreekstukken, zoals de notulen, jaarverslagen, de financiële 
overzichten, de beleidsnota en het volgende jaarplan, kwam in de 
vergadering van 21 mei ook aan de orde: aanvraag predicaat koninklijk 
in verband met 100-jarig bestaan, toegankelijkheid van kerken, 
contracten taxivervoer. Op 12 november is het besluit genomen van de 
opheffing stichting recreatiefonds, vergoeding hulpmiddelen, 
problematiek in de taxibranche en er werd een presentatie gegeven van 
de werkgroep Toegankelijkheid Kerken. 
 

3. Vertegenwoordigingen en activiteiten 
 
a. Mevr. den Dunnen en mevr. Helderman hebben ons in het afgelopen 

jaar bij Ieder-(in) vertegenwoordigd. 
b. In het overleg over de beleggingsfondsen met Van Lanschot bankiers 

en de beleggingsinstelling Dexxi, is de NCB vertegenwoordigd door 
mevr. den Dunnen, mevr. Huisman en dhr. van Laren. 
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c. Er wordt gewerkt aan een voorstel om voor de NCB een exclusief 
vervoerscontract met een landelijk opererend taxibedrijf aan te gaan.  

d. De Oogvereniging heeft gevraagd om tot een samenwerking met de 
NCB te komen. Dit kan ook de naamsbekendheid van de NCB 
vergroten. Hier wordt op afzienbare tijd nader op ingegaan. 

e. De NCB heeft alle kerken geïnformeerd door middel van een 
duidelijke flyer met een vijftal belangrijke aandachtspunten die op de 
flyer nader zijn uitgewerkt; op de website van de NCB is hiervoor ook 
een eigen pagina ingericht met nog meer informatie en ideeën voor 
kerken om dit goed aan te kunnen pakken. In de begeleidende brief 
werd aan de kerken gevraagd dit op te pakken en zo de doelgroep 
van de NCB te helpen volop gemeentelid te kunnen zijn. 

f. Er is onduidelijkheid ontstaan over het aanvragen van hulpmiddelen 
bij Zorgverzekeraars. Het bestuur heeft inmiddels (via LPB media) 
een meldpunt in het leven geroepen. 

 
 

4. Communicatie en PR 
 
a. Onze Gids. De heer H. van den Berg heeft op de ALV van 12 

november afscheid genomen van het redactiewerk voor Onze Gids. 
De interviews met de leden zijn gecontinueerd in 2022 en worden 
maandelijks gepubliceerd. ‘Onze Gids’ wordt ook per e-mail 
verzonden voor de leden die dat wensen. Elk lid kan twee 
leesvormen ontvangen. 

b. Facebook. Er is nu ook een facebook pagina van de NCB 
beschikbaar. Met enige regelmaat verschijnen daar berichten die 
aangedragen worden door onze leden. 

c. Advertenties. Er zijn geen advertenties geplaatst. 
d. Website. De website, nu in beheer bij LPB media, zetten we steeds 

meer in voor communicatie. Inmiddels is er ook een 
bestuurscommissie, waarin ook enkele leden zitting hebben, actief 
met verdere vernieuwing van de opzet van de website. De eerste 
aanpassingen zijn al gedaan. 

e. Fondsenwerving. Er is naar alle donateurs en kerken, die de NCB 
sponsoren, een brief met toelichting over de activiteiten van de NCB  
en de flyer over toegankelijkheid van kerken gestuurd. 

f. Beurzen. De ZieZo-beurs vond dit jaar plaats op 30 september en 1 
oktober in het Beatrixgebouw van de Jaarbeurs Utrecht. Ook de NCB 
was daar aanwezig met een stand. 
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5. Recreatie 

 
a. Vakantieweek. Aan de vakantieweek in ‘Dennenheul’ hebben in 2022 

enkele leden deelgenomen. Wat is het fijn om dit elk jaar te kunnen 
doen, in heerlijke rust genieten. Even weg uit je eigen omgeving, 
maar toch alle faciliteiten bij de hand. 

b. Ontmoetingsdag/Bondsdag. Na 2 jaar mochten we weer een 
landelijke ontmoetingsdag organiseren. Dat was heel bijzonder. Ook 
de locatie was en is bijzonder. We streken neer in het Park paviljoen 
van Nationaal Park de Hoge Veluwe. Mevr. H. Blokhuis, 
evenementbegeleider namens het park, hield een korte presentatie 
over het park. Ze vertelde over de ontstaansgeschiedenis van het 
park en over de dieren die er vrij in de natuur leven. Voor de middag 
stonden er diverse activiteiten op het programma. We konden kiezen 
uit wandelen met de boswachter, fietsen onder begeleiding van een 
gids, een ritje met de trein maken over het park en een bezoek aan 
het Sint Hubertus Jachthuis. De gidsen hebben zich goed voorbereid 
ten aanzien van onze leden. Ze gebruikten daarvoor diverse 
natuurlijke materialen zoals: stukjes van bomen, planten en dieren. In 
het Sint Hubertus Jachthuis mochten we de verschillende objecten 
voelen en er was een reliëf plattegrond gemaakt. Dit werd goed 
ontvangen door een aantal van onze leden. 

 
 

6. Ledenservice 
 

a. Hulpmiddelen. Ook in het afgelopen jaar konden een aantal leden 
een beroep doen op de korting van 50% voor hulpmiddelen. Dit tot 
een maximum van € 350,- per jaar. Deze korting wordt aan leden 
verstrekt voor gemaakte kosten, die niet vergoed worden door de 
instanties. De aangevraagde vergoedingen worden in de 
bestuursvergadering besproken. 

b. Kaartje sturen. Namens het bestuur zijn diverse kaarten verstuurd 
aan de leden bij ziekte of om hen te bedanken voor zoveel jaren 
lidmaatschap. Ook voor Kerst en Pasen werden kaarten verstuurd. 
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7. Nieuws van de afdelingen 
 
Jaarverslag afdeling West. 
Langzamerhand ging het leven naast en met corona weer door.  De 
plannen die we gemaakt hadden konden vanaf 2 april weer doorgaan. 
Wat een opluchting en dankbaarheid dat we elkaar weer mochten 
ontmoeten. Er is wat afgepraat die eerste bijeenkomst. Handen geven 
werd weer voorzichtig gedaan en veel leden gaven gehoor aan onze 
uitnodigingen. Ook was het een jaar waarin we moesten wennen aan de 
weersveranderingen. Soms veel regen dan weer droogte en vaak 
aanpassen aan de veranderende hoge temperaturen. Gemiddeld waren 
er 28 leden aanwezig. 

• 18 juni was onze dag uit naar de theetuin het Woutje. Het was die 
dag boven de 30 graden maar we zaten heerlijk onder de bomen. 

• 22 oktober een bijeenkomst met naast ontmoeting ook uitleg van 
het gilde over de limes line. 

• 10 december kerstviering. Met een muziekgroep van onze leden. 
• In liefde gedenken we 3 leden die overleden zijn:  

Dhr. H. Huttinga, Mevr. G. Groen en mevr. A. Buys. 
• Als bestuur hebben we driemaal vergaderd. 
• Het bestuur bestond uit 3 personen: Mevr. M. Klein, Mevr. N. van 

Neutegem en Mevr. J.A. den Dunnen. 
 
Jaarverslag afdeling Oost. 
Dit jaar konden we elkaar weer ontmoeten in de kerk Het Kruispunt te 
Dalfsen na een lange periode van afstand bewaren en geen handen 
schudden. Het was een heel blij weerzien! Er was veel gebeurd, het land 
had op slot gezeten en alle bijeenkomsten waren gecanceld.  

• Op 2 april was er een Paasbijeenkomst met als spreker ds. G. 
Nederveen. Het thema was: Het is volbracht! Het was weer fijn om 
met elkaar te zingen en te luisteren naar de Bijbel en de 
overdenking. 

• Op 10 oktober was er een Ontmoetingsdag in Dalfsen. De spreker 
dhr. Spijker, een imker, die vol enthousiasme sprak over de bijen 
en hoe ze leven en werken en wat ze voor de natuur en voor ons 
betekenen. 

• 10 december was er een Kerstbijeenkomst in Dalfsen met als 
thema: Het wordt licht. Dhr. E. Plas en zijn dochter waren te gast. 
Hij vertelde over zijn hobby: houtbewerking en zijn dochter zong 
mooie liederen. 
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• Met respect gedenken we de leden, die overleden zijn: Mevr. R. 
Ruller-den Hartog, Mevr. J. Post, Dhr. H.J. Hindriks en Mevr. H. 
Heijnen-Valk. 

• Er zijn in 2022 geen bestuursvergaderingen in afdeling Oost 
geweest. Veel overleg ging per mail en over de telefoon.  

• Het bestuur bestond uit: Dhr. W. Driessens, Dhr. A. Berghuis, 
Mevr. J. Veldman, Mevr. K. Huisman, Dhr. H. van den Berg, Dhr. 
P. Schuurman en Mevr. T. Schuurman. 

 
 

9.  Louis Braille Fonds en Recreatie Fonds 
In de ledenvergadering van 12 november is het besluit genomen om de 
Stichting Recreatiefonds op te heffen. Het beheren van de stichting kost 
tijd en geld. De bankrekening van deze stichting is vorig jaar al 
opgezegd. Het bedrag dat toen op de rekening stond is overgeheveld 
naar de rekening van de NCB. De doelstelling van de stichting blijft 
voorlopig bestaan. 
Het Louis Braillefonds zal voorlopig wel blijven bestaan. De 
bestuursleden van Stichting Louis Braille Fonds zijn gelijk aan de 
Vereniging NCB.  
 
 

10.   Dankwoord 
Bij deze bedanken wij hen, die zich op één of andere wijze hebben 
ingezet voor het werk van de afdelingen. Het bestuur werd geholpen 
door de vrijwilliger dhr. H. Pierik voor het beheer van het archief bij de 
CBB te Ermelo. Dhr. Driesens heeft als vrijwilliger het bestuur van de 
afdeling Oost-Nederland ondersteund. 
Dhr. Jonker bedanken wij voor zijn ondersteuning bij de verdere 
uitwerking van het communicatieplan van de NCB.  
De CBB bedanken wij voor hun (drukwerk) medewerking.  
 
Bovenal zijn we dankbaar dat we als bestuur ons gedragen mochten 
weten door onze Hemelse Vader. 
 

 
11. Ledenbestand per 31 december 2022 

 
Afdeling Oost: 52 leden 
Afdeling West: 71 leden 
 
Totaal:  123 leden 
 


